
Pöytäkirja 31/2023

Aalto-yliopiston Arkkitehtikilta ry

Hallituksen kokous 31/2023, 27.9.2023, klo 18:00.

Paikka: Otakaari 1 A, 02150 Espoo

Paikalla:

Puheenjohtaja Mai Multimäki

Yhteisövastaava Niko Toivonen

Sihteeri-tiedottaja Moby Siivonen

Rahastonhoitaja Mirka Pellikka

Hupimestari Elian Salmimaa

Fuksikapteeni 2023-2024 Ansa Pyykönen

Fuksikapteeni 2023-2024 Mai Kovanen

Maisterimestari 2023-2024 Bertta Jouhki

Opintovastaava Ilona Lintinen

Tilava Majava Katri Halkonen

Päätoimittaja Aino Silvennoinen

Yrityssuhdevastaava Heidi Joronen

1. Kokouksen avaaminen
Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 18:01.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi
Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi
sillä muutoksella, että lisätään kohta 16.
Toimihenkilöiden nimeäminen

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Esitys: Pöytäkirjantarkastajiksi valitaan Ansa Pyykönen
ja Aino Silvennoinen
Päätettiin esityksen mukaisesti.



5. Ilmoitusasiat

5.1. Posti
Postissa saapunut Vuorikautiset 2/23, S´napsi 2/23,
Alkorytmi 1 & Alkorytmi 2, GT 1/23, Wappukautiset 2/23
ja IK:n naamaläsy.

5.2. Hallituksen jäsenten kuulumiskierros
Hallitukselle kuuluu hieman kipeyttä, Fuksisitsit ja
hallituksen virkistys olivat hauskoja. Väsyttää aika
paljon, aika hektistä. Tallinnan kylpyläloma piristi.
Olo keveni hurjasti Fuksisitsien jälkeen, kaikki
orientaatiojutut on nyt taputeltu. Uni maittoi hyvin
vastuiden jälkeen. Otatarhan ajojen juontovuoro
jännittää. Ihan hyvää kuuluu. Pikkuhiljaa pääsemässä
arjen ja vapaa-ajan rytmiin. Eilen juhlittu
kesätyöpaikan kauden päättäjäisiä. Hyviä uutisia saatu
killan sähköpostin kautta. Lämmönsiirrossa tapahtui
kummia plassin suhteen. Vujuilta selvitty, väsytti
alkuviikosta.

5.3. Muut ilmoitusasiat
Hallitus käy läpi muut ilmoitusasiat.

6. Hallintosektori

6.1. Ilmoitusasiat
Puheenjohtaja: Hallitus virkistyi viime viikolla.
Kaikkien aikojen hallitussitsien infoviestiä tehty ja
selvitelty entisten puheenjohtajien yhteystietoja.

Rahastonhoitaja: Rahastossa on puhuttanut jäsenmaksujen
siirtyminen Kide.Appiin. AYY:lle päin olisi lähtemässä
viestiä. Olisi hyvä keskustella jäsenetuuksista ja
mahdollisista lisämaksuista killan tapahtumiin
osallistumisesta ei-jäsenenä.

Procountorin opettelussa päästy taas uudelle tasolle ja
estetty laskujen kasaantuminen väärin, palautettu väärin
menneitä osallistumismaksuja. Siirtosaamisia saatu ja
Procountoria selvitelty.

6.2. Päätösasiat
6.2.1. Arkkitehtikillan jäsenetuudet



Hallitus keskusteli ja päätti, mitkä ovat
Arkkitehtikillan jäsenetuudet.

Esitys Arkkitehtikillan jäseneduiksi:

- Kiltahuoneen käyttöoikeus
- Alennus Arkkitehtikillan Majasta

(arkkariopiskelijat)
- Oikeus osallistua Kiltasitseille ja

Wähäjouluun
- Mahdollisuus osallistua Killan toimintaan

toimihenkilönä ja/tai hallituslaisena
- Kiltatuotteiden lunastus
- Edunvalvonta
- Oikeus osallistua yhdistyksen kokouksiin,

kuten vuosikokous ja vaalikokous
- Oikeus lunastaa ja kantaa Killan haalareita
- Jäseneksi liittymisen jälkeen voi liittyä

yhdistyksen jäsensähköpostilistalle ja
liittyä Arkkitehtikillan Telegram-kanavalle

Päätettiin esityksen mukaisesti.

7. Yhteisösektori

7.1. Ilmoitusasiat
Yhteisövastaava:
Osan toimikunnista kokoonpano poikkeaa killan tiedossa
listatusta. Lista “uusista toimareista” pyydetty ensi
viikkoon mennessä, jotta toimijat saadaan ToKeen oikein.

Raadin mahdollisesta uudesta kokoonpanosta tehtiin
luonnokset.

Kiltatuotteiden tilaaminen. Kloffa.fi kaupasta saatu
tarjous, joka on aiempiin vuosiin nähden kallis.
Tilausmäärämme ovat myös aika pieniä viime vuoden
perusteella.

7.1.1. Ilmoitusasia koskien Raadin kokoonpanon uudistamista
Hallitus otti tiedoksi Raadin kokoonpanon
workshopissa tehdyn suunnitelman raadin tulevasta
kokoonpanosta. Hallitus keskusteli
vaalikokouksessa valittavien toimihenkilöiden
nimeämisestä.



7.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita

8. Viestintäsektori

8.1. Ilmoitusasiat
Sihteeri-tiedottaja: Viikkis ilmestyi eilen. AYY
lähestyi (vihdoin) nettisivuterveisin, perehdymme
siirtymän ohjeisiin tarkemmin nettisivutiimin kanssa
seuraavassa workshopissa loka-marraskuussa. Killan
sähköpostilistoja päivitelty.

Päätoimittaja: Lehden teossa kova vauhti päällä.
Kiitos-postaus julkaistu tiedotuskanavalle.

8.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

9. Yrityssuhdesektori

9.1. Ilmoitusasiat
Yrityssuhdevastaava: Wähisasioiden tiimoilta kokoustettu
ysviassareiden kanssa eilen lasillisten ääressä. Hommat
lähteneet rullaamaan kivasti, voimistusta tiimiin saatu.
Sponssihaut lähtee käytiin vielä tällä viikolla.

9.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita

10. Tapahtumasektori

10.1. Ilmoitusasiat
Hupimestari: Kiirettä pitää ja kiltasitsit häämöttää.
Myi muuten alle vuorokaudessa loppuun.

Arkkitehtikillan kiitospostaus sai paljon kiitosta
kulttuuritoimikunnalta.

10.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

11. Uudet opiskelijat-sektori

11.1. Ilmoitusasiat



Fuksikapteenit: Fuksisitsit oli ja meni, ja hyvin muuten
menikin - osallistujien lukumäärä yllätti ja
järjesteltäessä jopa hieman kuumotti. Yli 150 henkeä
kokoontui yhteen AK-avaruusalukseen!

Sitsien jälkeen hetken hengähdys, jonka jälkeen aletaan
rutistamaan laulukoetta ja haalarisovituksia. Ikävä
setback kuitenkin itse haalarien tilaamisen suhteen -
pukuteollisuus ilmoitti, että uusi paksumpi kangas
saapuu vasta loka-marraskuun vaihteessa.

Maisterimestari:
- Fuksisitsien askartelupajan järkkäily onnistui

hyvin.
- Fuksisitsit menivät hyvin, kv-opiskelijoita

osallistui kivasti.
- KvTMK:n International sitsien koristeluja ja

järkkäilyjä on tiedossa tällä viikolla.

11.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

12. Tilasektori

12.1. Ilmoitusasiat
Tila- ja Majavastaava:
Majavabiili on koottu ja ollut jo testikäytössäkin
fuksisitseillä ja se toimi oikein hyvin. Pallomerestä on
tullut kaksi vuokrauspyyntöä. Prodekon vujujen
sillikselle, joka on Ao-päivien kanssa samana
viikonloppuna sekä Athenen vujujen sillikselle 11.11.

Olen myös antanut kulkulupia opiskelijoille. Uusia
jäseniä on tullut paljon. Kide.app vastuuhenkilöihin on
oltu yhteydessä ja he pystyisivät antamaan meille
mahdollisuuden excelöidä jäseniä niin, että saamme
suoraan tiedon, kuka haluaa saada sähköposteja killalta
ja kuka ei.

Olen saanut Majasäätiölle yhteistyökumppanin
Lukkokeskuksesta, joka asentaa sähköiset lukot Majalle
tulevaisuudessa. Majasäätiö kokousti myös Ayy:n kanssa.
Huomenna Majasäätiö vierailee Majalla suunnitellen
paljun toteuttamista.



12.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

13. Edunvalvontasektori

13.1. Ilmoitusasiat
Opintovastaava:
Laitoksen kanssa viestitelty opiskelijoiden
osallistamisesta professuurien opetusuunnitelman
kehittämiseen. Flingaan ei voi enää kommentoida, mutta
kenties on järjestymässä keskustelutilaisuuksia.

Käytiin Dekaanin lounaalla puheenjohtajan kanssa.

Yhteen palautelootaan oli jo tullut palaute liittyen
pajamestareiden poissaoloon Väreessä.

13.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

14. Wähätirehtöörien vierailu

Wähätirehtöörit Kaisla Soljanto ja Aapo Niinikoski
estyivät pääsemästä kokoukseen ja kertovat Wähäjoulu
115:n järjestelyistä parin viikon päästä kokouksessa.

15. Talous
Hyväksyttiin seuraavat laskut ja kulukorvaukset.

Saapuneet laskut:
Tilat:
AYY 100,00 €
JMT kattosauna Hallituksen virkistys
AYY 630,00 €
Smökki+Skitchen Fuksisitsit
AYY 250,00 €
OK20 Kiltasitsit 4.10.

Saapuneet kulukorvaukset:

Vuosijuhlaedustus NuDe
Ansa Pyykönen 60,00 €
Heidi Joronen 60,00 €
Vuosijuhlaedustus Stimulaatio



UO:
Bertta Jouhki 126,53 €
Maisterifuksitapahtuman kuluja
Bertta Jouhki 86,26 €
Maistereiden Grilli-iltamat
Ilona Lintinen 4,87 €
KVfuksien ruokakuluja
Ansa Pyykönen 211,98 €
Fuksitapahtumien kuluja

3. Kvartaalikatsauksen esittely hallituksen kokouksessa
16.10.

16. Toimihenkilöiden nimeäminen

Esitys: Nimetään Katri Halkonen yrityssuhdeassistentiksi

Päätettiin esityksen mukaisesti.

17. Uudet jäsenet
Hallitus hyväksyy uusia jäseniä kiltaan KideAppiin
saapuneiden jäsenhakemusten perusteella.

Heta Rosa Rantakallio, Anna Shikova, Helena Altmann,
Pihla Piirainen, Theodor Bolotov, Alisa Muth, Sanja
Uimonen, Robert Knuts, Ludvig Borén, Valentí Soler
Casas, Laura Salminen, Samu Auvinen, Aaro Lustman,
Katarina Jakobsson, Nona Linnanmäki, Minni Auranen, Nora
Petersen, Anni-Emilia Helin, Veera Vornanen, Johan
Frondelius, Eeva Immonen, Oona Tuohisto-Kokko, Saga
Lindman, Sofia Lemetti, Lauri Urala, Pihla Tammisto,
Amanda Puerto-Lichtenberg, Henry Lång, Miira Virtanen,
Eeva Hemming, Thomas Yang, Timo Jalkanen, Miriam Hosch,
Valentina Santner, Jennie Sandahl, Maija Kenttämies,
Ilmari Peltola, Vilma Laaksonen, Joonatan Kaskimies,
Aarne Autio

18. Vuosijuhlaedustukset

Nimettiin MAIK ry:n 55-vuotisjuhliin edustajiksi Elian
Salmimaa, Mai Multimäki, Mai Kovanen, Bertta Jouhki,
Ansa Pyykönen ja Mirka Pellikka.

19. Muut esille tulevat asiat



Hallitus keskusteli Teekkarikokoukseen 10.10. lähtevistä
edustajista. Päätettiin lähettää Mai Kovanen ja Ansa
Pyykönen. Päätettiin varaedustajiksi Niko Toivonen ja
Aino Silvennoinen. Teekkarikokoukseen 31.10. päätettiin
edustajiksi Ansa Pyykönen ja Elian Salmimaa.

Keskusteltiin lyhyesti Teekkarikokouksessa
käsiteltävissä aiheissa.

Heidi Joronen poistui ajassa 20.05
Katri Halkonen poistui ajassa 20.05

20. Seuraava kokous
Seuraava hallituksen kokous järjestetään maanantaina
2.10. klo 18.

21. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 20:37.

Allekirjoitukset:

_____________________ ______________________
Aino Silvennoinen Ansa Pyykönen

____________________________________
Puheenjohtaja Mai Multimäki

______________________________



Sihteeri-tiedottaja Moby Siivonen


